

Lysator styrelsemöte #1 03/04
Tisdag, 27 augusti 2003

Närvarande:

Kalle Svensson, ordförande
Emil Styrke, kassör
Anna Vapen, sekreterare
Henrik Abelsson, ledamot
Marcus Eriksson, ledamot
Claes Leufven, ledamot
Nicklas Lindgren, ledamot

1. Mötets öppnande

Kalle Svensson förklarar mötet öppnat.

2. Fastställande av dagordning

Mötet fastslår dagordningen.

3. Val av justerare

Till justerare väljs Emil Styrke och Marcus Eriksson.

4. Infomöte

Ett infomöte ska hållas i Visionen den 9/9 kl 18-20. Till detta möte behöver vi talare som vi i förväg vill veta vad de ska prata om. Det ska undersökas vilka som talade förra året och om vad. För kommande styrelse bör detta antecknas även i år.

Förslag på punkter till infomötet:

Ordföranden berättar om föreningen

Någon berättar om datorsystemet

Några ord om hemsidesutrymme, mail, spamskydd och liknande

Representanter från olika projekt som KOM, UppLYSning, Xenofarm, olika MUD, Projekt Runeberg m.fl. får gärna presentera sina projekt. Det bör också berättas om möjligheten att starta egna projekt.

Någon som kan berätta om föreningens historia får också gärna vara med.

Claes tar ansvar för att göra reklam för infomötet i Colosseum på måndagen den 8:e september. Där ska lappar delar ut till intresserade. Lappar med information om infomötet ska också sättas upp på universitetets anslagstavlor. Marcus och Nicklas får i uppdrag att hitta talare till infomötet utgående från ovanstående punkter.

5. Stänga ned www?

Henrik föreslår att Lysator ska delta i en kampanj mot mjukvarupatent.

Kampanjen hålls idag (den 27:e augusti) och håller på i ett dygn. Under den tiden ska Lysators webbplats stängas ned eller förstasidan bytas ut mot en annan med länk till FFII.org Mötet beslutar sig enhälligt för det andra alternativet.

6. Jukeboxdator

Celex föreslår införskaffande av en jukeboxdator och styrelsen ställer sig positiv till förslaget. En dator finns redan, men hårddisk saknas. Frågan bordläggs tills exakt kostnad för nödvändig utrustning undersökts.

7) Styrdokument för rootgruppen

Styrelsen tar del av ett föreslaget styrdokument för rootgruppen. I dagsläget saknas styrdokument helt.

Styrelsen beslutar att rootgruppen bör informeras om förslaget av superrooten och att frågan ska tas upp igen om två veckor. När rootgruppen fått information om dokumentet informeras även övriga medlemmar.

8) Mötets avslutande

Kalle Svensson förklarar mötet avslutat.